
Mateusz Kliniewski       Kościerzyna, 02.05.2021 

Radny Rady Miasta Kościerzyna 

 

 

         Pan 
         Michał Majewski 
         Burmistrz Miasta Kościerzyna 
         Za pośrednictwem 
         Pani  
         Heleny Kaszubowskiej – Nitz 
         Przewodniczącej Rady Miasta    
         Kościerzyna 
 

Interpelacja 
 

Proszę o przekazanie listy Miejskich Jednostek Organizacyjnych oraz Urzędu Miasta z 
uwzględnieniem czy owe jednostki korzystają z odnawialnych źródeł energii (np. panele fotowoltaiczne 
czy pompa ciepła) lub czy mają w planach ich zainstalowanie w 2021r.  

Dla jednostek nie korzystających z paneli fotowoltaicznych proszę o przekazanie rocznego 
zużycia energii elektrycznej. 

Dziękuję. 

 

 

Z poważaniem   
         Mateusz Kliniewski 

mateuszk
Stempel


